

Oktober

Referat styremøte 24.okt 22 

- Juniorlaget har eit ønske om å delta på nokre cupar neste år og har sendt inn spm til styret om å dekke noko av dette. Det er styret positive til, då klubben ønske å leggja til rette for dei eldre lagene både med tanke på å beholde spelara og å evt danna eit grunnlag for eit framtidig seniorlag. Dette gjeld både på herre og dame-sida. At det skal vera attraktivt å spela for SIL. Også for dei yngre lagene er det viktig å ha eldre lag å strekka seg etter. Også dette med trening i vinter der lag kanskje må reisa ein annan plass, ta kontakt med styret. Kva er behovet?
- Trening i vinter håpar me på meir spel i Hagabotnane mtp brøyting av bana. Kan me få meir innetreningstid, eks i Vassloppa? Og ønske frå lag om 1,5 timars trening.
- Er i gang med planlegging av nye innbyttarbenkar.
- Dei nye 6-åringane som startar kjem me til å ta halv kontigent av frå neste sesong. Legger dei no inn i fiks slik at dei er registrert.
- Fair-play klubb. Det er seminar 27/11. Skal nokon delta?
- Lagleiar/trenarmøte bør me få til før jul for å få ein oversikt over neste års lag.
- Leikeplass, er i dialog med hovudlaget om dei også blir med å dekke noko utgifter.
- Sesongavslutning fredag 18/11 kl 17:30. Her treng me litt hjelp av foreldre, 1 per lag. Kjem eget innlegg om dette.

September

Referat møte fotballstyret 26.sep 22 

- Info frå Svein Tore om møtet med kommunen, bruken av bana etc.
- Diskuterte kva me skal gjera med målene om vinteren. Dei skulle ha vore under tak for å bli tatt bedre vare på.
- Sesongavslutning: Nokre år no så har alle lag hatt egne avslutningar. Tidlegare var det i grendahuset. I år ønske me å samla alle lag i Hagabotnane, for ein liten avslutning. Premieutdeling. Litt mat. Partytelt etc. Dato e ikkje klar så det kjem me tilbake til.
- Budsjet på utstyr? Diskusjon rundt drakter, nokon har drakter frå Eviny, nokon frå SPV. Me kjøper ikkje inn nye drakter før neste sesong. Dei som treng tar kontakt med Irmelin. Viktigast at dei eldste laga har like drakter med lik logo.
- Ang. fotballane. Her er det for dårleg system, me må ordna noko anna, utnytta rommene i klubbhuset betre for oppbevaring av utstyr. Det kan ikkje vera som no. Anja tar kontakt med SIL for å høyra om rommet på baksida. VIKTIG ¶ at lagene tar vare på egne baller. Me ønske at alle lag skal ha egne vester, og

vaska sjølv, at det ikkje lengre skal henga i klubbhuset. Me vil få opp igjen garderobefasiliteter med dusj etc. og bedre system.

- Innbyttarbenkar: diskuterte om me skal kjøpa nye eller laga sjølv i samarbeid med snikkar. Roy Vegar har snakka med aktuelle så her skal me prøva å få fiksa noko.
- Tribunar: ein tribune til og tak over?
- Lagleiar/trenarmøte: dette vil me ha i midten av januar 2023. Korleis ligg lagene an? Barnefotballkveld/ ungdomsfotballkveld. Trenarkurs(kretsen).
- Skal me ha rekrutteringsansvarlig i styret? Følge opp nye spelarar/trenarar osv.
- Leikeplass- oppretta ein komite. Siw Berit og Miriam frå styret. Pluss få med frå SIL.
- Desse e på valg til årsmøtet: Siw Berit, Gislane, Anja
- Neste møte: 24/10 kl 19 på teams.

Mai

Referat styremøte 2.mai 2022 🏆😊

- Info om møtet som Svein Tore og Anja Elisabeth hadde med kommunen. Her var det diskutert diverse som måking, vatning, vedlikehold osv. Det skal vera eit oppfølgingsmøte om nokre veker.
- Fotballskule. Her er det sendt ut påmelding, fint om alle deler med sitt lag 😊🏆 (1.-7. klasse)
- Gislane lagar oversikt over kva lag som får støtte til cupar og andre arr.
- Det kom spm inn til styret om nøkkel til kiosken kan ligga andre plassar enn Bjørkheim, evt i klubbhuset. Det er nok det beste at me fortset praksis med å henta nøkkel, slik at ikkje alle kan få tilgang til kiosken. Er veletablert. Miriam har delt fila instruksjer for kiosk med lagleiarane, denne må ut til alle lagene slik at alle er oppdatert her. Og dei som skal stå i kiosken finn oversikt i google kalendar om det er lag som spelar kamp før/etter.
- Målene må vekk frå kunstgraset etter trening. 🚫
- Burde me hatt oppe skilt om dette?

April

Referat styremøte 5.april 2022 🏆

- Arrangere grasrottrenerseminar 23. April - Sjekker lokale, sende ut invitasjon
- Gutter 11 - 6 spillere totalt no, 3 har slutta. Utfordringer med å stille lag. Styret anbefaler at G11 låner spillere fra G10 til kamper, samt undersøker mulighet for å søke dispensasjon for enkelte spillere hos G12
- Sjekke opp i innkjøp av fres/plog, alternativt snømåker til bruk i Hagabotnane.

- Søknad fra G12 og G14 om å få dekket deler av utgiftene til påmeldingsavgift og deltakeravgift for Lerum Cup. Styret enige om at de får dekket beløp som ble søkt om.
- Gislane lager en oversikt over hvilke lag som har fått støtte til cup / andre arrangement, og summerer opp utgifter på dette per år.
- Grusbane - hva gjør vi med den, mulighet for å få til en 9er kunstgrasbane der? Søke midler til Equinor?
- Alternative plasser vi kan søke om midler til kunstgrasbane? (Gjensidigestifelsen / Sparebanken Vest Ildsjelfondet / BKK?)
- Teamgruppe oppe å gå

Mars

Referat styremøte 1.mars 2022 🚫

- Opplæring i klubbadmin. Kasserer må få opplæring om dette skal brukes. Dersom det ikke blir opplæring så fakturerer Gislane på samme måte som i fjor.
- Siw Berit tar en gjennomgang med Stephanie om kiosk.
- Fotballskule, innmelding. 22.06 - 24.06
- Fotballskule, gjennomføring og planlegging
- Treningstider. Anja holder på å sette opp dette.
- Nøkler. Gi ut til de som skal ha. Legger oversikt inn på Teams. Siw Berit overleverer nøkkel til Stephanie. Blir gitt ut så snart utetreninger begynner.
- Dommersamling. Hva har vi av utstyr? Miriam har handlet inn noe. Legges i dommergarderoben.
- Sjekke med Samningen angående innlegg i avisa som viser sponsorer og litt om gruppa.
- Oppdatere hjemmesiden vår, og oppdatere med aktuell info. Må få frem hvem som er sponsorer.
- Snakke med Rikke om tilgang på Teams
- Årsmøte i SIL 14.03. Avklarer hvem som stiller.
- Mva-kompensasjon. Sjekk med hovedstyret hva som er gjort